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Město Pohořelice 
Zápis 

z XII. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 20.11.2019 
 
Účast zastupitelů: 20 při zahájení, 20 celkem   
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
 
Zahájení                     
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 
Bc. Miroslav Novák, DiS. Přivítal přítomné zastupitele a občany a oznámil, že informace o konání 
zasedání ZM byla zveřejněna. Omluvil zastupitele Langera. Upozornil, že pro účely zpracování 
zápisu se pořizuje zvukový záznam, proto požádal, aby každý hovořil na mikrofon. Oznámil, že 
ZM je usnášeníschopné a nechal hlasovat o programu, který navrhl doplnit v bodě 5. Různé – 
Smlouva s JMK o poskytnutí dotace na hřiště s UMT. 
 
Usnesení č. 1/XII/19: ZM schvaluje program v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Jmenování volební komise, určení zapisovatele a dvou ověřovatelů zápisu 
3. Rozpočtové opatření města č. 11/2019 
4. Žádosti 

- koupě pozemku p.č. 6597/5 v Pohořelice nad Jihlavou 
- záměr prodeje pozemku p. č. 1819 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- záměr prodeje pozemku p. č. 1821 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- záměr prodeje pozemku p. č. 2196 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- záměr prodeje pozemku p. č. 342/2 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 
- záměr prodeje pozemku p. č. 695/1, části pozemku 694, části pozemku p. č. 696 a části 

pozemku p. č. 695/9, vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou  
- záměr prodeje budovy města – knihovna ve Smolíně 
- záměr prodeje pozemků p. č. 7077, 7079 a 7110 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

5. Různé 
- Žádost občanů Smolína o zachování přistupovaných cest  
- Návrh schválení garance financování sociálních služeb zařazených v minimální síti ORP 

Pohořelice pro rok 2020 z rozpočtu města Pohořelice 
- Návrh schválení „Smlouvy o příspěvku ve věci spolufinancování sociálních služeb v síti 

OPR Pohořelice pro rok 2020 s obcemi ORP Pohořelice 
- Seniorská obálka 
- Žádost o dotaci MAS Podbrněnsko – Šumický potok – úprava okolí 
- Smlouva s JMK o poskytnutí dotace na hřiště s UMT 

6. Prezentace PD úpravy nám. Svobody – ARCHIKA, s.r.o. Brno (cca v 19:00 h) 
7. Interpelace zastupitelů 
8. Diskuse občanů 
9. Závěr  

  
   Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
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ad 2) Volba volební komise, určení zapisovatele a dvou ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XII/19: ZM jmenuje volební komisi ve složení F. Beneš, Bc. Kloudová, P. Rybecký, 
určuje za ověřovatele zápisu Mgr. Dudovou a P.Kohúta. ZM bere na vědomí určení 
zapisovatelky Mgr. Renaty Babčanové.  

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
  
 
ad 3) Rozpočtové opatření města č. 11/2019 
 
Starosta v úvodu informoval o dodatku k rozpočtovému opatření, kde se promítla poskytnutá 
dotace od JMK na hřiště s umělou trávou. Smlouva o poskytnutí dotace je dnes na programu 
jednání. Návrh smlouvy město obdrželo včera, proto smlouva nebyla dána zastupitelům včas do 
materiálů a nebyla částka zapracována do navrženého rozpočtového opatření; z tohoto důvodu 
nebyla rozpočtová úprava projednávána ve finančním výboru. Dále upozornil na významné 
položky v rozpočtu, které byly upraveny.   
Mgr. Rouzek – předseda finančního výboru uvedl, že rozpočtové opatření výbor projednal, a 
doporučil ho schválit. Dodatek nebyl výboru předložen, proto se k němu vyjádřit nemohl.  
 
MUDr. Hrabovský  
- dotaz na položky týkající se městské části Smolín:  

řádek č. 255 – chodníky, jak bude částka čerpaná. 
Odpověď starosty: Nyní se vyřizuje stavební povolení, projekt bude přihlášen do dotačního 
programu SFDI, v případě získání dotace budou vyčleněny prostředky na samotnou realizaci. 

- částka na kapličku, proč byla ponížena, žádá o navýšení na původní částku 30.000 Kč. Město 
by mělo být benevolentnější k těmto církevním památkám.  
Odpověď starosty - uvedl, že žádosti o dotace hodnotí Grantová komise RM, bude 
prověřeno.  

- řádek č. 705 – o co se jedná (starosta – veřejné osvětlení spolu s chodníky), požádal o 
opravu osvětlení, při větru světla VO opakovaně vypadávají a nesvítí v celé obci Smolín.  

- řádek SDH Smolín – co to je za částku a jak byla využita (odpověď starosty – částka je 
poskytnuta dle jejich žádosti o dotaci, jejich povinností je dotaci vyúčtovat do konce března 
2020, finanční kontrolu čerpání provádí Finanční odbor MěÚ). 

 
Usnesení č. 3/XII/19: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 11/2019 dle předloženého 
návrhu včetně Dodatku k tomuto rozpočtovému opatření.  

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
ad 4) Žádosti 
 

Zastupitelstvo projednalo 8 žádostí majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou 
tajného hlasování. Sumarizační listina s výsledky hlasování a hlasovací lístky jsou přílohou 
tohoto zápisu. 
 

1.  Koupě pozemku p. č. 6597/5 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
 Usnesení č. 4/XII/19: ZM schvaluje odkoupení pozemku p. č. 6597/5 o výměře 240 m2 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou, a to od pana …, …, 691 23 Cvrčovice za cenu 13,60 Kč/m2, tedy 
celkem za 3.264,- Kč. 

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
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2. Záměr odprodeje pozemku p. č. 1819 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
Usnesení č. 5/XII/19: ZM neschvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p. č. 1819 o výměře 
41 m2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

Výsledek hlasování: 15 pro, 5 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

3. Záměr odprodeje pozemku p. č. 1821 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Usnesení č. 6/XII/19: ZM neschvaluje záměr prodeje pozemku p. č. 1821 o výměře 41 m2 v k. 
ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

Výsledek hlasování: 16 pro, 4 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

4. Záměr odprodeje pozemku p. č. 2196 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou   
Usnesení č. 7/XII/19: ZM neschvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p. č. 2196 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou (zahrádka). 

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

5. Záměr odprodeje pozemku. p. č. 342/2 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 
Usnesení č. 8/XII/19: ZM neschvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p. č. 342/2 v k. ú. 
Nová Ves u Pohořelic. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

6. Záměr prodeje pozemků p. č. 695/1, části pozemku 694, části pozemku p. č. 696 a části 
pozemku p. č. 695/9, vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Usnesení č. 9/XII/19: ZM neschvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 695/1, části 
pozemku 694, části pozemku p. č. 696 a části pozemku p. č. 695/9, vše v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 1 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

7. Záměr prodeje budovy města – knihovna Smolín 
 
Diskuse: 
MUDr. Hrabovský – je překvapen, že zrovna tuto budovu město chce prodat. Proč by se měla 
zničit historická část obce. Už se prodala škola. Tato budova hrála i v osudech lidí důležitou roli. 
Budova č.p. 28 má také něco za sebou, potřebuje opravu. Jeho přáním bylo vybudovat zde 
pobočku mateřské školy. Už dřív žádal o umístění desky na bývalou školu, že se jedná o 
historickou budovu, školu si vybudovali sami občané. Současné děti nemají k ničemu vztah, ani 
k historii, musí se vychovávat. Nikdo se ho z rady nezeptal na jeho názor, to ho zaráží. 
Starosta – projevil souhlas s panem MUDr. Hrabovským, záleží na zvážení všech zastupitelů. 
Nyní se jedná o záměru prodeje.  
Pan Dresler – uvedl, že pod budovou se nachází garáž, kde je vodoměr pro hřbitov, za ní je 
toaleta, kterou využívají myslivci, vše tvoří jeden objekt, jak se potom k tomu dostanou, když se 
budova prodá.  
Starosta – na tyto věci je pamatováno, budou vypořádány před samotným prodejem.  
Ing. Dresler – nesouhlasí s prodejem, budova slouží pro knihovnu, volby, je zachovalá proti 
bývalému obchodu, který by raději doporučil k prodeji. Anebo neprodávat ani jednu budovu.  
 
Návrh usnesení č. /XII/19: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje části nemovitosti – knihovny 
na pozemku parc. č. 26/1 v k. ú. Smolín. Výtěžek z prodeje budovy bude použit na opravu budovy 
čp. 28 (bývalé prodejny) ve Smolíně. 

Výsledek hlasování: 1 pro, 18 proti, 1 se zdržel – nebylo přijato usnesení 
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8. Záměr prodeje pozemků p. č. 7077, 7079 a 7110 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
 
Starosta v úvodu uvedl – že tyto parcely jsou v navrhovaném novém územním plánu města 
navrženy k projednání jako výrobní a skladové plochy. 
Ing. Kudrna – pokud tyto pozemky město neprodá, bude vyjednávat o kupní ceně 
s developerem město, a ne třetí subjekt. 
Starosta – při prodeji pozemků bude město jednat s budoucím developerem. Zveřejnění 
prodeje zastupitelstvo k ničemu nezavazuje, neznamená to, že je musí město potom prodat.  
Usnesení č. 10/XII/19: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemků p. č. 7077, 7079 a 
7110 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 8 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

 

ad 5) Různé 
   

- Žádost občanů Smolína o zachování přistupovaných cest  
Starosta k žádosti uvedl, že se jedná o lokalitu, kde je zpracovaná studie výstavby rodinných 
domů.  
Diskuse: 
Ing. Dresler – byl iniciátorem žádosti, chtěl, aby do budoucna byla cesta zaměřena a zanesena 
do katastru, je to přístup zezadu k domkům, chce cestu zachovat. 
Starosta – městu se dosud nepodařilo vykoupit parcelu č. 2533 od soukromého vlastníka a 
dostát nějaké dohody pro budoucí zástavbu RD.  
Ing. Dresler uvedl, že s paní majitelkou pozemku jednal a ta přislíbila, že s cestou přes její 
pozemek by souhlasila.  
Usnesení č. 11/XII/19: ZM souhlasí se zachováním stávajícího stavu přístupů do zahrad 
vlastníků RD ve Smolíně po pozemcích města p. č. 2534 a 2532 v k. ú. Smolín. Budoucí 
uspořádání plánované výstavby RD v dané lokalitě bude řešeno s vlastníky těchto domů až po 
odkoupení p. č. 2533 v k. ú. Smolín městem. 

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

Starosta požádal paní Šťastnou, předsedkyni Komise sociální a zdravotní RM, aby se za komisi 
vyjádřila k financování sociálních služeb. Ta uvedla, že částky jsou stejné jako loni, 
s minimálními úpravami, na sociálních službách se podílejí i okolní obce, komisi materiály 
projednali a doporučují je ZM schválit.  
 
- Návrh schválení garance financování sociálních služeb zařazených v minimální síti ORP 

Pohořelice pro rok 2020 z rozpočtu města Pohořelice 
Usnesení č. 12/XII/19: ZM schvaluje garanci financování minimální sítě sociálních služeb OPR 
Pohořelice pro rok 2020 v rámci nastaveného „solidárního systému financování“ sociálních 
služeb ORP Pohořelice 2020 z rozpočtu města Pohořelice, tak, jak uvádí příloha č. 1 (tabulka č. 
3). 

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

- Návrh schválení „Smlouvy o příspěvku ve věci spolufinancování sociálních služeb v síti OPR 
Pohořelice pro rok 2020 s obcemi ORP Pohořelice 

Usnesení č. 13/XII/19: ZM schvaluje navrhované znění Smlouvy o příspěvku ve věci 
spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Pohořelice pro rok 2020.  

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
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- Seniorská obálka 
Starosta blíže popsal projekt „seniorská obálka“, který je doporučen pro opuštěné seniory, kteří 
nemají nikoho blízkého a tuto kartu mají doma na viditelném místě pro případ, když se s nimi 
něco stane. Obálka obsahuje kontakty na záchranné složky a osobní údaje seniora.  
Paní Šťastná – komise se tím zaobírala i v loňském roce, osvědčila se i černobílá verze, nyní 
komise doporučila plastovou obálku, která se dá kamkoli připnout. 
Usnesení č. 14/XII/19: ZM bere na vědomí zapojení města Pohořelice do spolupráce 
v distribuci Seniorské obálky a schvaluje nákup sad v počtu 1000 kusů v ceně do 30.000 Kč vč. 
DPH. 

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 

- Žádost o dotaci MAS Podbrněnsko – Šumický potok – úprava okolí 

Usnesení č. 15/XII/19: ZM schvaluje podání žádosti o dotaci do 2. výzvy MAS Podbrněnsko – 
OPŽP – Zlepšování kvality života v sídlech, na realizaci projektu Šumický potok – úprava okolí, 
p. č. 387/1, 6393, 389/76, 7541 k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. Předpokládané náklady projektu 
jsou odhadovány ve výši cca 2 081 tis. Kč vč. DPH, max. výše dotace činí dle výzvy 60% ze 
způsobilých výdajů projektu. ZM schvaluje spolufinancování realizace projektu z rozpočtu 
města Pohořelice a pověřuje správce rozpočtu přípravou rozpočtového opatření. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
- Smlouva s JMK o poskytnutí dotace na hřiště s UMT 
Starosta zdůvodnil, proč tuto smlouvu neměli zastupitelé v materiálech, byla doručena včera, 
proto i ten Dodatek k rozpočtovému opatření. Dále informoval, že na projektu nového hřiště se 
podílí MŠMT i JMK. Na slavnostní otevření hřiště obdrží všichni zastupitelé pozvánku. Zároveň 
probíhá také jednání s Povodím Moravy, s.p. o propojení MŠ s hřištěm prostřednictvím lávky 
přes Mlýnský náhon, která tam v minulosti byla. 
Usnesení č. 16/XII/19: ZM schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Jihomoravského kraje ve výši 1.100.000 Kč na akci „Rekonstrukce fotbalového areálu a stavba 
hřiště s UMT Pohořelice“ dle podmínek smlouvy.  

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
Starosta požádal o změnu programu, předřadit body Interpelace zastupitelů a Diskuse občanů 
před Prezentaci PD úpravy nám. Svobody, neboť zástupci ARCHIKA, s.r.o. Brno byli pozváni až 
na 19. hodinu.  O tomto návrhu zastupitelé hlasovali. 
Usnesení č. 17/XII/19: ZM schvaluje předsunout bod Diskuse občanů a Interpelace zastupitelů 
před bod Prezentace PD úpravy nám. Svobody – ARCHIKA, s.r.o. Brno 

 Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
 

ad 6) Interpelace zastupitelů 
 

MUDr. Hrabovský – představil žádost paní Venclovské o změnu územního plánu.   
Odpověď starosty: Tuto žádost dostalo město i pan Bravenec ze stavebního odboru MěÚ, který 
se s žádostí vypořádá v rámci projednávání nového územního plánu města. Žádost bude 
zařazena při projednávání nového územního plánu města na zasedání ZM. 
 
Bc. Kloudová – požádala o nepoužívání zkratek ve výpisech ze zápisů RM a ZM ve Zpravodaji.  



6 

 

Navrhla zpracovat demografickou křivku s ohledem na výstavbu mateřské školy. Jaké je oficiální 
stanovisko zřizovatele, resp. co má říkat rodičům dětí, které se nedostanou do školky z důvodu 
naplnění její kapacity.  
Odpověď starosty: Dětí je hodně, není to jednoduché, vyhovět všem nejde. Město se 
zpracováním demografické křivky bude počítat, v minulosti byla zpracována MAS 
Podbrněnskem. Zmínil se, že ve městě je stále zájem developerů o bytovou výstavbu, zájemce 
však odmítá, protože nejsou kapacity ve školce, škole, ale ani nedostačuje kapacita ČOV. Tento 
problém byl již zmíněn na minulém zasedání. 
 
MUDr. Hrabovský – nedostatečná kapacita MŠ je neustálý problém, do školky by měly chodit 
místní děti. Je tu hodně závodů a podniků, měly by pomoct městu, např. formou závodních 
školek.  
 
Bc. Kloudová – děti z okolních obcí je ve školce pouze 8 %, a to ve speciální třídě, která má jiný 
charakter. Upozornila, že budova na ul. Šumická je pouze dočasná. 
Odpověď starosty: Město usiluje o výstavbu pavilonu „D“ v areálu stávající školky, upřesňuje se 
nyní zadávací dokumentace, příprava výstavby bude nějakou dobu ještě trvat. Možná ani to 
nebude stačit, ale řeší se směna pozemků se Státním pozemkovým úřadem ČR, kde by do 
budoucna mohla být zrealizována i výstavba nové MŠ na ul. Znojemská.  
 
Ing. Kudrna – díval se na rozpočet školky, jedno dítě stojí stát a město podle jeho výpočtů  
8.500 Kč, kdyby tyto peníze dostaly matky, bylo by to vyřešeno. 
Mgr. Polák – určitě je potřeba pracovat na projektu nové MŠ na ul. Znojemská, odlehčilo by se i 
centru města. Dotázal se, kolik vlastně platí rodiče za školku (odpověď Bc. Kloudové – 300 Kč 
měsíčně za jedno dítě).  
Mgr. Polák uvedl, že rodiče, kteří musí do práce, jsou nuceni zaplatit za soukromou školku a 
všichni vědí kolik, na rozdíl od těch, kteří mají děti ve veřejné školce, aniž by třeba museli.  
Starosta na dotaz Bc. Kloudové uvedl, že jediný důvod pro nepřijetí dítěte do MŠ je 
nedostatečná kapacita – nelze jinak odpovědět. 
MUDr. Hrabovský – upozornil na možnost zřízení školky ve Smolíně v bývalé prodejně.  
Starosta hovořil o plánované výstavbě ve Smolíně. 
 
Starosta – informoval o soutěži pořádané Moravskou zemskou knihovnou v Brně „Komunitní 
Knihovna JMK 2019“, ve které městská knihovna Pohořelice vyhrála 1. místo. Pozval přítomné 
na neděli 1.12.2019 ve 14:30 h na zahájení adventu na parkovišti u kostela, akce je uspořádaná 
ve spolupráci se SVČ. Poděkoval za zapůjčení berana od Sušárny, s.r.o. na tuto akci. Dále 
informoval, že dne 11.12.2019 se bude konat zasedání ZM. Původní záměr projednat nový 
návrh ÚP města na prosincovém zasedání ZM nebude možný, neboť nebudou do té doby 
vypořádány námitky, kterých se sešlo kolem 200. Další zasedání by bylo 29.1.2020 v 16.00 hod., 
kde by se nový návrh ÚP města projednal. Nový plán zasedání ZM v roce 2020 obdrží 
zastupitelé na příštím zasedání ZM.  
 
Vašuta – dotázal se na zdobení smrku u kostela, doufá, že není pravda, že se smrk skácí.  
Odpověď starosty: Město nemá zájem pokácet smrk, a myslí si, že ani farnost ne, tato myšlenka 
ho překvapila, farnost by musela požádat odbor ŽP o pokácení. Vedoucí odboru ŽP pokácení 
stromů schvaluje na základě odborného posudku. Pokud v posudku bude uvedeno, že strom je 
zdravý, nelze ho pokácet, věří, že se tak nestane. 
Mgr. Polák – upozornil, že na dětském hřišti byly dvě vrby, jedna padla za větru mezi hrající se 
děti. Zda chce město čekat, na podobnou situaci. 
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Starosta mluvil o stanovisku dendrologa ke zmíněné vrbě, který posudek zpracoval a 
doporučuje pouze prořezání vrby, nikoli její pokácení. 
 
Mgr. Pařil – uvedl, že vánoční strom bude nový, nově ozdobený. Poděkoval za účast na akci 
„Zasaď si svůj strom“. Vysázelo se 300 stromů. 
 
Ing. Svoboda – s paní … jednal ohledně autobusových spojů IDS JMK, v pondělí 2.12.2019 v 17 h 
se uskuteční v knihovně ve Smolíně společné jednání za účasti KORDISu.  
 
 
ad 7) Diskuse občanů 
 
Paní Ječmínková – poděkovala za řešení jízdních řádů, školku nechtějí jen pro smolínské děti, 
ale také pro pohořelické děti, rodiče by rádi vezli děti do Smolína, než do Brna. Domnívá se, že 
nyní by kapacity ve Smolíně naplněny byly.  
 
Pan Cendelín – chodníky ve Smolíně – zda by se kolem nich vysázela zeleň, aby se tam 
neparkovalo, např. na place stojí spoustu zaparkovaných aut.  
Odpověď starosty: Připomínku o parkování dostal i od paní Ječmínkové, svolá schůzku, kde by 
projednali navržený projekt chodníků a seznámili se s ním.  
místostarosta Mgr. Pařil – doporučil projednat tuto problematiku na plánované schůzce dne 
02.12.2019 ve Smolíně.  
Pan Cendelín – chodník u bytovky pana … – v chodníku je 15 cm vysoký schod k dalšímu domu, 
požádal o vyrovnání plochy kvůli bezpečnosti především důchodců. 
Odpověď starosty: Situace se prověří a provede náprava.  
 
Zastupitel Selner – informoval, že HZS JMK provedl kontrolu parkování ve Smolíně, silnice jsou 
ze strany hasičů průjezdné, měli by se mezi sebou domluvit občané, příp. spory řešit s policií.  
 
Mgr. Smejkalová – připomněla, že se blíží konec roku a požádala předsedy komisí a výborů o 
zápisy, doplnit je na webové stránky a poslat hodnotící zprávu, příp. personální změny. 
Informovala o tom, že zpracovává do kroniky mimo rok 2019 i rok 2011. Je to náročné, 
podklady se těžko shání. Má připomínku k pořádání ZM dne 11.12., bude zpívání koled u kostela 
a zástupci města opět nemůžou přijít. Což je škoda, ZUŠ to má velmi hezky připraveno a 
zastupitelé by se měli přijít podívat. 
Starosta uvedl, že termín je takto stanoven kvůli projednání několika OZV města, které by měly 
nabýt účinnosti od 1.1.2020.  
 
(odešel Mgr. Rouzek, 18:45 h, počet členů 19) 
 
 
ad 8) Prezentace PD úpravy nám. Svobody – ARCHIKA, s.r.o. Brno 
 
K danému bodu by přizván Ing. arch. Kaněk a Ing. arch. Koudelka, zástupci ARCHIKA, s.r.o. Brno. 
Představili prezentaci úpravy nám. Svobody před hotelem Pfann. Starosta uvedl, že projekt byl 
představen na schůzi RM a byl doporučen ZM ke schválení.  
Ing. arch. Kaněk – v krátkosti uvedl, že projekt se zpracoval kvůli hotelu Pfann, který se opravuje 
a nebylo vyřešeno jeho předpolí. Bylo zpracováno více variant. Snažili se při tom zohlednit 
historickou formu a přiblížit náměstí pro kulturně společenské akce. V hotelu Pfann bude 
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opraveno vnitřní nádvoří, které bude zpřístupněno i veřejnosti a bude tak navazovat na tento 
prostor. V nově zpracované variantě, kterou dnes předložili se omezilo parkování, jsou zde 
lavičky, klidové zóny, zeleň apod. Dále se zmínil o prostoru na bývalé tržnici, kde doporučili 
nějakou zástavbu pro uzavření náměstí. V současné době je nutné schválit podobu předpolí 
hotelu Pfann, další prostory náměstí se budou řešit následně. Účelem zakázky nebylo upravit 
celé náměstí, i když studie byla zpracovaná na celou plochu.  
MUDr. Hrabovský – z historického hlediska se mu to líbí, ve městě se v minulosti konaly trhy na 
tomto náměstí. Mluvil o své příhodě v Hradci Králové, kde potkal občany Rajhradu, kteří 
potvrdili, že naše město je rozbité, nemá náměstí. Koncepce se mu moc líbí. 
Ing. Kudrna – navrhl schválit představenou studii úpravy nám. Svobody jako celek 
Starosta to chápe jako protinávrh, a proto o něm dal hlasovat. 
Návrh usnesení č. /XII/19: ZM schvaluje vypracovanou studii nám. Svobody včetně předpolí 
hotelu Pfann zpracovanou ARCHIKA, s.r.o. Brno. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 9 proti, 4 se zdrželi – nebylo přijato usnesení.  
 

Usnesení č. 18/XII/19: ZM schvaluje předloženou variantu úpravy předpolí Pfannu na nám. 
Svobody zpracovanou ARCHIKA, s.r.o. Brno. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti, 1 se zdržel – schváleno 
 
 
ad 9) Závěr 
Závěr XII. zasedání ZM provedl starosta v 19:30 h. Příští zasedání ZM bude 11.12.2019 v 16.00 
hod.  
 
 
 
 
        Bc. Miroslav Novák, DiS. 
                       starosta města 

 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Jana Dudová  ................................................ 
                
 
 
                                      Petr Kohút   ................................................ 
 
 
 
Zapsala a zpracovala:  Mgr. Renata Babčanová 
Zápis zpracován:   20.11.2019 
 
 
Příloha: 
prezenční listina zastupitelů a občanů 
Žádosti, hlasovací lístky a sumarizační listina s výsledky hlasování 
Rozpočtové opatření města č. 11/2019 vč. Dodatku k RO   


